

SOCIETE DES NATIONS

C.47.M.47.1946.XI.
Genève, le 22 mai 1946.

TRAFIC DE L'OPIUM ET AUTRES DROGUES NUISIBLES

Lois communiquées par le Gouvernement de Costa-Rica

Note du Secrétaire général.

Conformément à l'article 21 de la Convention de 1931 pour limiter la fabrication et réglementer la distribution des stupéfiants, le Secrétaire général a l'honneur de porter à la connaissance des Etats parties à ladite Convention, ainsi que des autres Etats, que le Gouvernement de Costa-Rica a transmis au Secrétariat de la Société des Nations des exemplaires des textes de la loi et du règlement suivants:

Le Code Sanitaire (Chapitre II, Section II), promulgué le 18 décembre 1943.

Règlement concernant la vente des stupéfiants, promulgué le 20 novembre 1944.

Ces exemplaires ont été déposés dans les Archives du Secrétariat.

LEAGUE OF NATIONS

C.47.M.47.1946.XI.
Geneva, May 22nd, 1946.

TRAFFIC IN OPIUM AND OTHER DANGEROUS DRUGS

Laws communicated by the Government of Costa Rica

Note by the Secretary-General.

In accordance with Article 21 of the Convention of 1931 for limiting the Manufacture and regulating the Distribution of Narcotic Drugs, the Secretary-General has the honour to inform the Parties to the Convention and other States that the Government of Costa Rica has transmitted to the Secretariat of the League of Nations copies of the following laws and regulations:

The Sanitary Code (Chapter II, Section II) promulgated December 18th, 1943.

Regulations concerning the sale of Narcotic Drugs promulgated November 20th, 1944.

The copies have been filed in the Archives of the Secretariat.
